
• Goederen uit vrachtwagens zouden bij Valburg op treinen kunnen 
worden geladen. De aanleg is al jaren omstreden. FoTooPHoTo 

Railterminal lijkt 
er niet te komen na 
verstrijken deadline 
De aanleg van een railterminal 
(RTG) langs de Betuweroute 
tussen Reeth en Valburg lijkt van 
de baan. De provincie Gelder
land is er niet in geslaagd een 
exploitant te vinden. 
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Gelderland trekt al jaren aan het 
project. Vanaf de railterminal in 
Val burg zouden goederen door heel 
Europa moeten worden vervoerd. 
Goederen uit vrachtwagens wor
den dan in Valburg overgeladen in 
containers en die containers gaan 
de trein op, Europa in. Dit overslag
punt tussen weg en spoor zou vol
gens de provincie goed zijn voor de 
provinciale economie. Ook milieu
doelen werden als voordeel ge
noemd, zo zou goederenvervoer 
over spoor duurzamer zijn door 
minder CO2- en stikstofuitstoot en 
zou het tot minder files leiden. 

65 miljoen euro 
Toch nam ook op het Arnhemse 
provinciehuis het draagvlak voor de 
R TG af. Zo werd er in het nieuwe 
college-akkoord afgesproken dat de 
kosten niet boven de nu beschik
bare 65 miljoen euro mogen uitko-

men. Ook zei gedeputeerde Helga 
Witjes toe dat de termijn om een 
exploitant te vinden op 31 decem
ber zou aflopen. Als er dan geen ex
ploitant zou zijn, zou de provincie 
die zoektocht definitief staken. 

Nu die niet is gevonden, neemt 
Witjes de woorden 'definitief sta
ken' niet in de mond. Ze laat alleen 
via een woordvoerder weten 'te
leurgesteld' te zijn. Gedeputeerde 
Staten wil nu eerst de gevolgen en 
opties in kaart brengen en daar in 
een later stadium Provinciale Sta
ten over informeren. Tot die tijd wil 
Witjes verder niets over de kwestie 
kwijt. Maar na haar harde toezeg
ging dat de zoektocht naar een ex
ploitant niet wordt verlengd en de 
passage in het college-akkoord over 
het beschikbare budget lijkt het 
doek voor de rail terminal definitief 
te zijn gevallen. 

De aanleg is al jaren omstreden. 
Omwonenden, de gemeente Over
betuwe en Overbetuwe Overbelast, 
een protestgroep uit verschillende 
omliggende dorpen, hebben zich er 
tot aan de Raad van State tegen ver
zet. Daar werd dan ook met grote 
vreugde op het nieuws gereageerd. 
,,Het jaar had niet beter kunnen be
ginnen", reageert Koos Nijssen na
mens Overbetuwe Overbelast. 


